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Klub vznikl na základě vzrůstajícího zájmu o kynologii 
v Boršicích.

Nejbližší cvi iště, které borši tí zájemci o kynologii 
mohli navštěvovat, bylo ve Zlechově. Protože se 
hrstka nadšenců na zlechovský cvi ák v zimě asto 
brodila sněhem, rozhodli se, po nasbírání zkušeností, 
založit v Boršicích kynologický klub. Požádali proto 
obec Boršice o poskytnutí pozemku. Obec jim vyšla 
vst íc a vhodný pozemek se našel vedle Sovína. 

Dne 21. ledna 1995 se uskute nila ustavující schůze, 
po této schůzi se klub dne 26. 2. 1995 zaregistroval 
jako ZÁKLADNÍ ORGANIZACE . 11012 u MORAVSKO-
SLEZSKÉHO KYNOLOGICKÉHO SVAZU.

P idělený pozemek se musel vy istit, bylo nutné po-
stavit p ekážky a sehnat bu ku na uskladnění pomů-
cek ke cvi ení. Po všech těchto nezbytných úkonech 
mohl za ít výcvik psů. Od roku 1995 až do letošního 
roku prošel klubem nespo et lidí, kte í chtěli něco 
nau it své psy, a také nespo et různých psích plemen, 
více i méně známých. asem, když se náš cvi ák stal 
známým, p išli k nám i lidé z okolních vesnic - St íbr-
nic, Tu ap, Vážan, O echova atd.

O pár let později jsme na cvi áku za ali cvi it agility. 
V sou asné době agility necvi íme, nemáme na 
to vhodného výcviká e/výcviká ku. Nejúspěšnější 
cvi itelka agility Jana Zvonková, rozená Ko ínková, se 
výcviku psů věnuje i profesionálně.



Od roku 2006 pravidelně chodíme na Velikono ní 
neděli spolu se psy na hrad Buchlov. Zviditel ujeme 
se i na různých p edváděcích akcích, jako je Den dětí, 
dny obce, nebo jako zpest ení fotbalových turnajů.

V roce 2010 Sovín změnil majitele a ten již nechtěl mít 
cvi ák na svém pozemku. Museli jsme se tedy opět 
obrátit o pomoc na obec. Ta nám poskytla pozemek 
vedle drůbežárny XAVERgen. Jediným problémem, 
který p ekazil okamžité p estěhování, byla spousta 
sněhu v té době.

Jakmile sníh roztál, pustili jsme se do stavění plotu a 
stěhování p ekážek a veškerého vybavení cvi áku.

Ve cvi ení psů jsme dál pokra ovali a v roce 2013 jsme 
využili možnost rozší ení plochy cvi áku, která se 
nám naskytla.

Nejsme stále jen na cvi išti, ob as v horkých letních 
dnech vyrazíme se psy na nedalekou p ehradu Smra-
avku, aby se osvěžili a vy ádili p i aportování klacíků 
ve vodě. V zimě, okolo Vánoc, se zase vydáváme na 
vycházku do okolí cvi áku. Možná si myslíte, že to 
s výcvikem nemá nic spole ného, ale i to, jak se psi 
chovají mimo oplocený prostor ve větší skupině lidí a 
jiných psů, je důležité.

Děkujeme všem, kte í u nás v obci založili kynologic-
ký klub, a také všem lidem, kte í prošli naším klubem 
a podělili se s námi o své zážitky p i výcviku jejich 
ty nohého kamaráda. 

Martin Šimík
p edseda KK Boršice




